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برگزاری  جشنواره وحدت اقوام ایرانی 
در قشم 

این جشنواره با حضور کار آفرینانی از سراسر کشور با 
برپایی نمایشگاه  های صنایع  دستی، پوشاک، غذاهای 

محلی، سوغات، هدایا و نظایر آن برپا شده است.
در این جشــنواره که به مناســبت اعیاد شعبانیه، عید 
نوروز و ماه مبارک رمضان به مدت ۲۰ شب در جزیره 
قشم سرزمین عجایب هفتگانه خلیج فارس در حال 
برگزاری است، چهره  های شاخص و تاثیرگذار هر یک 
از اقوام معرفی و تقدیر شده و هر قومی این فرصت را 
می  یابد که فرهنگ خود را به معرض نمایش بگذارد 
و قوم خود را به لحاظ مختصات فرهنگی، تاریخی و 

نظایر آن را معرفی کند.
ایجاد فضای شــادی و نشــاط در جامعه همزمان با 
مناســبت های مذهبی و ملی یادشده، باز شناساندن 
ویژگی  های اقوام مختلف ایرانی به جوانان و نوجوانان 
و تقویت هویت ملی از دیگر اهداف سومین جشنواره 
وحدت اقوام ایرانی و سومین نمایشگاه »ایران عزیز« 
در کنار آب هــای فیروزه ای خلیج فارس به میزبانی 

جزیره قشم است.
این جشنواره با ۱۵۰ غرفه، ضمن ایجاد شادی و نشاط 
در میان جامعه، زمینه  ای برای آشنایی مردم هر منطقه 
با فرهنگ و آداب  و رســوم اقوام مختلف ایران  زمین 
همچــون اقوام لرُ، کُرد، آذری، بلوچ، ترکمن، گیلکی، 
مازنی، عرب، بختیاری، قشقایی و خطه جنوب کشور 

است.
 

اجرای موســیقی  های بومی، مولــودی  خوانی، اهدا 
جوایز، اجرای ســرود های ملی - مذهبی، دعوت از 
مجریان و میهمانان سراسر کشور و همچنین برگزاری 
کارگاه  های آموزشــی، راه  اندازی غرفه  های نمایشی 
برای ارایه محصولات و هنرهایی مانند خطاطی، نقاشی، 
طراحی و نظایر آن از برنامه  های دیگر طراحی  شده در 

این جشنواره است.
علاقه  مندان برای بهره بردن از برنامه  های جشــنواره 
وحدت اقوام ایرانی و سومین نمایشگاه »ایران عزیز« 
می  توانند به کمپ آفتاب ۲ شهر قشم واقع در ساحل 
جنوبــی این جزیره در کنار آب های فیروزه ای خلیج 

فارس مراجعه کنند.

در آیین افتتاح این جشنواره وحدت اقوام ایرانی، افشار 
فتــح الهی رییس هیات مدیره و مدیرعامل ســازمان 
منطقه آزاد قشم، محمد محمدحسینی فرماندار قشم، 
حجت  الاســلام غلامرضا حاجبی امام جمعه قشم، 
حجت الاسلام محمدسعید آخوندی معاون فرهنگی، 
اجتماعی و گردشــگری ســازمان منطقه آزاد قشم و 
شــماری از جامعه محلی و مدیــران اداری و تامین 

شهرستان مرزی قشم حضور داشتند.
مردم ایران زمین همه ســاله در ایام مختلف با سفر به 

جزیره قشم به عنوان سرزمین زیبایی ها از شگفتی های 
عالم خلقت در قالب سایت های مهم گردشگری قشم 
همچون طولانی ترین غار نمکی جهان، دره ستاره ها، 
دره و تنگه چاهکــوه، دره تندیس ها، موزه ژئوپارک، 
چاه هــای تلا و بادگیرهای بندر تاریخی لافت، جزایر 

ناز، ســواحل زیبا، سایت تخم گذاری لاک پشت های 
پوزه عقابی، جنگل های دریایی حرا، خلیج دلفین های 
هنگام، غارهای خوربس، بام قشم و دهها پدیده دیگر 

زمین شناختی دیدن می کنند.

ارتباط با مردمان شریف و میهمان دوست جزیره قشم، 
اســتفاده از خانه  های بوم گردی در روستاهای هدف 
گردشگری، بازدید از موزه لنج سازی گوران، استفاده 
از سواحل زیبا، خرید از بازارها و مجتمع  های تجاری، 
استفاده از مدارس غواصی برای تماشای شگفتی  های 

زیبای زیر آب، شــنا در سواحل و بهره بردن از ورزش  
های مختلف آبی به همراه خرید صنایع دستی بانوان 
هنرمند جزیره هم از دیگر امتیازات سفر به این جزیره 

شگفتی  ها است.

        اقتصاد کیش -   ســومین جشنواره 
وحــدت اقوام ایرانی با هدف معرفی فرهنگ، 
تمدن و آداب و رسوم مردمان گوناگون سرزمین 
پارس به میزبانی جزیره جهانی قشم در کمپ 
پارک آفتاب ۲ نگین خلیج فارس گشــایش 

یافت.

هرمزگان کمترین پرونده  را
 در دیوان عدالت اداری دارد

اقتصاد کیش-     رییس دیوان عدالت اداری کشور گفت: استان هرمزگان نسبت به 
استان های هم تراز خودش کمترین پرونده های ورودی به دیوان عدالت اداری دارد.

حجت الاسلام حکمتعلی مظفری  در نشست شورای اداری هرمزگان با اشاره به کم 
پرونده بودن استان هرمزگان نسبت به استان های هم تراز اظهارکرد: قانون باید ملاک 
اول و آخر همه ادارات باشد و طبق آن به حقوق مردم پرداخته شود تا نیاز نباشد کسی 

برای استیفای حق حاکمیتی خود به دیوان عدالت اداری مراجعه کند.
وی افزود: اقتضای دادرسی عادلانه، توجه به ادله  طرفین دعوا است و وقتی توجه نشود 
منجر به شکایت در دیوان می شود و ما نیز هیچ مصلحتی را بالاتر از قانون نمی شناسیم 

که تکلیف رهبر معظم انقلاب اسلامی است.
رییس دیوان عدالت اداری کشــور تصریح کرد: در برخی از مسائل می توانیم با تدبیر 
قضایی جلوی چالش ها را بگیریم اما لازمه  آن نیز انعکاس مطالب به دیوان است از این 

رو دیوان نیز تلاش می کند تا جایی که امکان دارد دستور موقت صادر نکند.
حجت الاسلام مظفری یادآور شد: قانون در رابطه با تبدیل وضعیت کارکنان به تفصیل 
پرداخته و شبهه ای نیز در آن وجود ندارد اما مدیران افراد را به بهانه های مختلف درگیر 

دیوان عدالت اداری می کنند در حالی که اجرای قانون تکلیف شرعی است.
وی عنوان کــرد: در دیوان عدالت اداری در تلاش هســتیم کارنامه عملکردی برای 
وزارتخانه ها را آماده کنیم و از این به بعد می توانیم وضعیت اداره کل ها را گزارش دهیم.

مدیران با احکام و آرا دیوان عدالت اداری آشنا شوند
استاندار هرمزگان نیز بر ضرورت آشنایی مدیران استان با احکام و آرا دیوان عدالت 
اداری تاکید کرد و گفت: در بررسی ها به نظر می آید که بسیاری ایرادات وارده به احکام، 
به گونه ای اســت که می توان با برگزاری دوره های آموزشیِ تخصصی برای مدیران 

دولتی، ایرادات شکلیِ منجر به نقض آرا را به حداقل رساند.
مهدی دوستی کاهش زمان رسیدگی ها را یکی از مطالبه عمومی عنوان کرد و افزود: 

اطاله رسیدگی می تواند منجر به ایجاد مصونیت برای متخلفان باشد.
وی ادامه داد: اینکه یک حکمی توسط استاندار یا فرمانداری صادر و بعد توسط دیوان 
عدالت اداری نقض شود، چالش هایی را ایجاد می کند البته ما به دنبال جلوگیری از نقض 

آرا توسط دیوان عدالت اداری نیستیم.
اســتاندار هرمزگان اضافه کرد: بررســی آرا و احکام صادره کمک می کند که بیشتر 
مشــکلات و چالش های ایجاد شده در شوراها و شهرداری ها که پرونده ها بیشتری 

دارند، به صورت ویژه رسیدگی شود.

رییس دیوان عدالت اداری در بندرعباس:

 ۶۵۰ هکتار از اراضی واگذار شده به 
افراد خاص در قشم بازپس گرفته شد 

اقتصاد کیش-      مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: از ابتدای دولت سیزدهم تا 
کنون بیش از ۶۵۰ هکتار از اراضی که در دوره  های گذشته در این جزیره به افراد خاص 

واگذار شده بود، بازپس گرفته و به بیت  المال برگردانده شده است.  
این مطلب را افشار فتح الهی در هشتمین مرحله آغاز به کار پروژه مسکن جوانان جزیره 

قشم در شهر لافت و روستاهای گورزین، طولا و حمیری این جزیره عنوان کرد.
وی گفت: با اجرای هشــتمین مرحله از واگذاری زمین، طرح مسکن جوانان در ۴۱ 

روستا و چهار شهر جزیره قشم آغاز شده است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: پیشرفت پروژه مسکن جوانان جزیره قشم 
در راستای اجرای نهضت ملی مسکن و وعده دولت مردمی سیزدهم انجام  شده و در 

حال حاضر پیشرفت بسیار خوبی نسبت به سایر نقاط کشور دارد.
فتح الهی اضافه کرد: با اجرای طرح مسکن جوانان جزیره قشم تاکنون ۲۸۰ هکتار زمین 

به مردم برای رفع مشکل مسکن جوانان بومی این منطقه واگذار می شود.
وی خاطرنشان کرد: ظرفیت  های بسیاری در جزیره قشم وجود دارد و تجربه دولت 
مردمی نشــان داده که در صورت وجود اراده، می  توان برای خدمت  رســانی به مردم 

تلاش کرد.
طرح مسکن جوانان قشم، مصداق کار جهادی

حجت  الاســلام غلامرضا حاجبی امام  جمعه شهرســتان قشم نیز در این آیین اظهار 
داشــت: طرح مسکن جوانان جزیره قشم یکی از مصادیق کار جهادی برای ساکنان 

جزیره قشم است که می تواند منشا خیر و برکت باشد.
وی توضیح داد: برخی افراد با تخریب چهره مدیران و کوچک نمایی و ســیاه نمایی 
به دنبال ایجاد ناامیدی برای مردم هســتند و در مقابل آنان باید به تبیین دســتاوردها و 

عملکردها برای مردم پرداخت.
بر اساس این گزارش، همزمان با آغاز به کار هشتمین مرحله طرح مسکن جوانان جزیره 

قشم، کلنگ احداث مسجد فتح در شهر تاریخی لافت به زمین خورد.
در این مراســم افشــار فتح الهی رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
قشم، حجت  الاسلام غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرستان، سرهنگ حجت امیری کیا 
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه، سرهنگ محراب کاظمی فرمانده انتظامی شهرستان 

قشم و جمعی از مسوولان اجرایی و ساکنان در شهر لافت حضور داشتند.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم :

اقتصاد کیش-     عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس 
گفت: سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
بندرعباس به شدت نیازمند حمایت های استاندار به 

منظور دریافت بودجه  استانی و ملی است. 
احمد کناری نژاد با ادای احترام و تســلیت به خانواده 
مرحومین ابوذر چاره و باســتین، از کارگران تنظیف 
و فضای سبز شهرداری بندرعباس، گفت: در راستای 
افزایش ضریب ایمنی کارگران تنظیف و فضای سبز 
که با خطرات جدی روبرو هســتند، هرچند ســابقا 
کمیسیون خدمات شــهری بررسی هایی را داشته و 
پیشــنهاداتی ارائه کرده است، اما باز هم درخواست 
داریم تا معاونت مربوطه در اسرع وقت نسبت به تهیه 
دستورالعمل کاهش خطرات ناشی از حوادث حین 

کار را برای کارگران تهیه و به کمیسیون ارایه دهد.
وی افزود: آتش نشــانان به عنوان کسانی که فعالیت 
روزانــه آنهــا منجر به نجات جــان و مال و کاهش 
خســارات ناشی از حوادث می شود، باید از حمایت 

بیشتری نسبت به قبل برخوردار شوند.
رئیس کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات 
شهری شــورای اسلامی شــهر بندرعباس با تاکید 
بــر پرداخت به موقع حقــوق و مزایا، تعطیل کاری، 
شــب کاری و ســایر مواردی کــه موجب افزایش 
میل و انگیــزه کاری در نیروها و خصوصا نیروهای 

آتش نشانی می شود، بیان کرد: از شهردار می خواهیم 
که درخواست های این کارکنان مورد توجه ویژه قرار 
داشته باشد. چرا که با توجه به اینکه در روزهای نزدیک 
به آخر سال نیز قرار داریم، موضوعات معیشتی برای 
همه و خصوصا آتش نشانان که ایام عید نیز مانند برخی 
دیگر از بخش های شهرداری مشغول خدمت هستند، 

دارای اهمیت دوچندان است.
کناری نژاد ضمن یادآوری اهمیت موضوعات ایمنی 
در شهر، اضافه کرد: ضمن قدردانی از کارکنان پرتلاش 
و جدی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی، لازم به 
تاکید اســت که باید در مسئله تجهیزات مورد نیاز و 
همچنین ماشین آلات این بخش نگاه متفاوتی داشته 

باشند.
وی ادامه داد: با توجه به همراهی شورای اسلامی شهر 
و اختصاص ردیف ویژه خرید تجهیزات فردی آتش 
نشانی به شماره ۱۲۱۱۰۹ به مبلغ ۱۲ میلیارد تومان که 
فقط ۲ میلیارد آن از ابتدای سال صرف شده، و ردیف 
تجهیزات و ماشین آلات و لوازم یدکی آتش نشانی به 
شماره ۳۰۲۱۱۱۰۰۳۲۱ به مبلغ ۱۰ میلیارد تومان که تا 
سوم بهمن ماه تقریبا دست نخورده باقی مانده است، 
به عنوان رئیس کمیسیون خدمات شهری از شهردار 
درخواست دارم نسبت به صرف بودجه های تعریف 
شــده در این بخش ها سرعت عمل داشته باشد. چرا 

که این حوزه جزو بخش های حیاتی شهر و نیاز مبرم 
کارکنان آتش نشانی است.

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان کرد: 
تجهیزات فردی برای آتش نشانان ضامن سلامت و 
انجام ویژه بهتر و دقیق تر ماموریت ها است، گفت: با 
توجه به بررسی های صورت گرفته توسط کمیسیون 
خدمات شــهری، با ترس و لرز باید بگوییم که سن 
برخی از ماشین آلات آتش نشانی در شهر بندرعباس 
بیش از ۴۰ سال اســت و این خودروها همچنان در 
خدمات رســانی هستند. در صورتی که نوسازی این 
ناوگان می تواند عملکرد و واکنش مجموعه را ارتقاء 
داده و موجب افزایش ضریب ایمنی خود آتش نشانان 

نیز شود.
رئیس کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات 
شــهری شورای اسلامی شهر بندرعباس بیان کرد: با 
توجه به فرســودگی در برخی از ماشین آلات کنونی 
آتش نشانی شهر بندرعباس که زحمات و هزینه های 
جاری زیادی برای مجموعه آتش نشانی به همراه دارد 
و آتش نشانان مجبور هستند همیشه علاوه بر شلنگ 
و تجهیزات امدادی، آچار به دست نیز باشند، نوسازی 

ماشین آلات در این بخش ضروری است.
کناری نژاد با اظهار اینکه در بحث آتش نشانی، توجه 
به هرکدام از بخش هایی که ســخن درباره آنها بسیار 
اســت، می تواند جان حادثه دیدگان که چه بسا شاید 
روزی خودمان یا خانواده مان هم سوژه نجات توسط 
آتش نشانان باشیم را، نجات دهد، تصریح کرد: با توجه 
به اهمیت مســئله ایمنی در شهر بندرعباس به عنوان 
مرکز استان، انتظارمان این است که بودجه های دولتی 
نیز برای تامین تجهیزات فردی، لوازم یدکی و مصرفی، 
ماشین آلات و سایر نیازهای آتش نشانان به کمک این 
بخش بیاید که این موضوع نیز باید از سوی شهرداری 

دنبال شود.
وی با پیشنهاد استفاده از ظرفیت صنایع، گمرکات استان 
و همچین مناطق آزاد و تجاری در تامین ماشین آلات و 
تجهیزات مورد نیاز آتش نشانی شهر بندرعباس، اظهار 
کرد: با توجه به رشد و توسعه بی وقفه شهر و همچنین 
افزایش جمعیت بندرعباس، نیاز به بودجه های دولتی 
و استانی در این خصوص بیش از پیش اهمیت دارد.

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:

تجهیزات آتش نشانی بندرعباس ضعیف است

سه طرح مهم اقتصادی در بندر 
شهیدرجایی به بهره برداری می رسد

اقتصاد کیش- مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: بزودی ســه طرح مهم 
اقتصادی در بندرشهیدرجایی بندرعباس به بهره برداری می رسد. 

حسین عباس نژاد افزود: این طرح ها شامل بهره برداری فاز سه اسکله شهید رجایی، 
بندر مردمی چند منظوره بندرخمیر و ساختمان مرجع دریایی است.

وی بیان کرد: برای راه اندازی این طرح های بیش از ۶۴۰ میلیارد تومان هزینه شده است 
که برای ۱۸۶۰ نفر بصورت مستقیم استغالزایی می کنند.

عباس نژاد با اشاره به اینکه با راه اندازی بندر خمیر ظرفیت این بندر به یک میلیون و 
۳۰۰ هزار تن افزایش می یابد، خاطرنشان کرد: با راه اندازی فاز سه اسکله شهیدرجایی 

ظرفیت کانتینری این بندر از شش میلیون به هشت میلیون کانتینر افزایش می یابد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با بیان اینکه در تعطیلات روزهای گذشته حدود 
۴۰۰ هزار گردشگر به بندرعباس و جزایر هرمزگان سفر کرده اند، اظهار کرد: تمهیدات 
لازم برای امنیت مسافران اندیشیده شده است، در بنادر مسافری هرمزگان ۳۶ شناور 
برای جابجایی مسافران وجود دارد که ظرفیت صندلی آن ها بیش از چهار هزار صندلی 

است.
عباس نژاد با اشاره به اینکه از ظرفیت نیروی دریایی سپاه، ارتش و هلال احمر برای تامین 
ایمنی دریایی مسافران استفاده می شود، عنوان کرد: در این زمینه هفت شناور ناجی و ۱۵ 

شناور از انواع مختلف برای ایمنی مسافران در نظر گرفته شده است.
وی با بیان اینکه مسافران درصورت بروز مشکل ایمنی با شماره ۱۵۵۰ تماس بگیرند، 
تصریح کرد: هم اکنون ظرفیت بندر شهیدرجایی بندرعباس ۱۴۵ میلیون تن کالا است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

جزئیات برگزاری آزمون کارشناسی 
ارشد در هرمزگان اعلام شد

اقتصاد کیش-  نماینده تام الاختیار سازمان سنجش در هرمزگان در خصوص جزئیات 
برگزاری آزمون کارشناسی ارشد خبرداد. 

مصطفی ظهیری نیا با بیان اینکه آزمون کارشناسی ارشد در هرمزگان برگزار شد، افزود: 
در این آزمون شش هزارو ۴۲۲ داوطلب در هرمزگان با هم رقابت کردند.

وی با اشاره به اینکه از این شمار سه هزار و ۲۲۶ داوطلب زن و سه هزار و ۱۹۶ داوطلب 
مرد بودند، خاطرنشان کرد: این آزمون در چهار پایگاه در استان برگزار شد.

نماینده تام الاختیار سازمان سنجش در هرمزگان عنوان کرد: آزمون کارشناسی ارشد 
ناپیوسته سال ۱۴۰۲ از پنجشنبه عصر)۱۱ اسفندماه( آغاز شد در دو نوبت صبح و عصر 

جمعه برگزار شد.
ظهیری نیا بیان کرد: نتایج اولیه آزمون کارشناسی ارشد سال ۱۴۰۲ اوایل خردادماه سال 
آینده اعلام می شود و داوطلبان مجاز می توانند در اواسط خردادماه ۱۴۰۲ انتخاب رشته 

خود را انجام دهند.
وی با اشــاره به اینکه نتایج نهایی آزمون کارشناسی ارشــد سال ۱۴۰۲ در هفته اول 
شهریورماه ۱۴۰۲ منتشر می شود، خاطرنشان کرد: این آزمون در گروه های آزمایشی 
علوم انســانی، علوم پایه، فنی مهندسی، کشاورزی و منابع طبیعی، هنر و دامپزشکی 

برگزار شد

توسط نماینده تام الاختیار سازمان سنجش در هرمزگان ؛

3۰ بسته پیشنهادی سرمایه  گذاری در 
حوزه صنایع قشم آماده واگذاری است

اقتصاد کیش-    مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم گفت: ۳۰ 
بسته پیشنهادی سرمایه  گذاری در حوزه صنایع جزیره قشم آماده واگذاری داریم که 

مجوزهای آنها آماده و جانمایی زمین نیز صورت گرفته است.  
علیرضا خسروانی در پنل تخصصی حوزه صنایع، لجستیک و شیلات نخستین همایش 
ملی فرصت  های سرمایه  گذاری در جزیره قشم به وجود چهار شهرک صنعتی تخصصی 
در این منطقه اشاره کرد و گفت: نخستین شهرک ما، شهرک صنعتی طولا با یک هزار و 
۳۰۰ هکتار است که تنها ۳۰۰ هکتار آن در حال بهره  برداری بوده و ۲۱۲ واحد صنعتی 
فعال که برای بیش از هفت هزار نیروی انسانی اشتغال ایجاد کرده، در آن فعالیت دارند.

وی توضیح داد: شهرک فجر، در حوزه صنایع کارگاهی و خدماتی، شهرک صنعتی 
کاوه در حوزه صنایع پایین  دستی پتروشیمی، تولید آب و برق و شناور سازی و شهرک 

صنعتی سوزا نیز در بخش آبزیان و شیلات فعالیت دارند.
کمال بیرامیان مدیر نفت و انرژی سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه این پنل تخصصی 
ضمن برشمردن ظرفیت  های جزیره قشم برای سرمایه  گذاری در صنایع مختلف گفت: 
یکی از امتیازات این منطقه آزاد، چند بعدی بودن فعالیت  های اقتصادی و فرصت  آفرینی 

برای هم  افزایی بین فعالان اقتصادی آن است.
وی قشم را در بین مناطق آزاد کشور پیشتاز در استفاده از ظرفیت  های دانشی همچون 

پارک زیست  فناوری مرکز رشد دانست.
محسن صالحی نیا رییس هیات مدیره شرکت فولاد مبارکه یکی دیگر از سخنرانان 
این پنل بود که معافیت  های مالیاتی، قوانین تسهیل شده در حوزه واردات مواد اولیه 
و صادرات را از مزایای منطقه آزاد قشم برشمرد و افزود: قشم با داشتن چهار شهرک 
صنعتی و استفاده از دانش روز می تواند صنایع پایین  دستی موفقی را وارد مدار درآمد 

زایی خود کند.
دیگر سخنران این پنل تخصصی، سعید جعفری مدیرکل صنایع دریایی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت نیز با اشاره به توسعه دریا محور به  عنوان یکی از محورهای اصلی در 
برنامه هفتم گفت: قشم با داشتن پتانسیل دریایی خود در حوزه بانکرینگ و ساخت 
شناورهای موردنیاز کشور می  تواند نقش بزرگی در ارز آوری و احیا صنعت دریانوردی 

داشته باشد.
سخنران بعدی این پنل مریم نوری بالانجی مدیر شیلات و کشاورزی سازمان منطقه 
آزاد قشم بود که وجود نوار ساحلی گسترده جزیره را امتیازی ویژه برای توسعه صنایع 
شیلاتی دانست و اظهار کرد: قشم آمادگی دارد تا برای تکمیل زنجیره ارزش در حوزه 
شیلات در صنایعی همانند بسته  بندی، ماهی خشک برای تأمین خوراک دام و طیور، 
سردخانه، پرورش ماهی در قفس و پرورش میگو به شیوه متراکم، سرمایه  گذار جذب 

کند.
وی ابراز امیدواری کرد که استفاده از علوم خلاق و نوآور و دانش  بنیان در قشم به تحقق 

شعار قشم سرزمین فرصت  های طلایی و شکوفایی اقتصاد مردم جزیره کمک کند.
آخرین سخنران این پنل نیز جواد منتظری تختی مدیرعامل شرکت خدمات بندری سی 
دلف بود که با اشاره به فعالیت شرکت یادشده از توان لجستیکی قشم برای کمک به 
 سرعت بخشی زنجیره صادرات و واردات فعالان اقتصادی به  عنوان ظرفیتی ارزشمند 

یاد کرد.

 مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم:


